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Referat af repræsentantskabsmøde 

onsdag d. 3. marts 2010  

 
1. Valg af dirigent. 

Ad 1) Formanden startede med at ønske tillykke til Kredsstyrelsesmedlem Morten Bladt med hans 25 år i  

bestyrelsen/kredsudvalget. Herefter valgtes Lene Mygenfordt til dirigent.  

 

2. Aflæggelse af beretninger om kredsens og landsforeningens arbejde. 

Ad 2) Formanden aflagde beretning og lagde vægt på, at skoleidræt stadig er aktiviteter for hele klasser. 

 Herudover nævnte hun de gode muligheder, som ligger i de kommunale idrætsudvalg. 

 Heidi Simonsen: Beklager at atletik i Odense blev aflyst. Opfordring til at reklamere for nyt stævne. 

 John Nielsen: Der bør arbejdes på, at folkeskoler kan få adgang til atletikstadion i Odense. 

 Henrik Husted: Stor ros til Morten Bladt og klubberne for at indføre emit-brikker til o-løbsstævne. 

 Henrik Husted: Ringe Svømmeklub, Nordagerskolen, kan måske kontaktes ift. triathlon. 

 Heidi Simonsen: Man kan med fordel kontakte væddeløbsbanen og bruge den til eksempelvis løb. 

 Ane Sofie Hjorth: Stor ros til Odense kommune for den afviklede idrætslærerkonference. 

 Materiale til "Kroppen i bevægelse" kan downloades uden beregning. 

 John Nielsen: Opfordring til at tænke Stige ø ind i den kommende planlægning både mht. lærerkurser   

og elevaktiviteter. 

 John Christensen: Orienterede om "Fynske Idrætsforbund" og www.gribchancen.nu. Han understregede   

vigtigheden af en fælles indsats for at udvikle eksempelvis mulighederne på Stige ø. Alle er velkomne   

til at kontakte "Fynske Idrætsforbund".  

 Ane Sofie Hjorth, UC Lillebælt: Takkede for det gode samarbejde og beklagede, at den økonomiske   

afmatning også har ramt deltagelse i kurserne for idrætslærere. Hun efterlyste gode ideer til, hvordan vi   

sikrer en fremtidig udvikling af de praktisk/musiske fag og muligheder for at etablere og udvikle   

idrætsfaglige netværk. 

 Bemærk at UC har rigtig mange materialer til udlån. Næste større indkøb er "DJEEO". Tjek næste   

kursusavis. 

 Stor ros til DS forat iværksætte eksempelvis "Skolesport" og "Legepatrulje" 

 Susanne Jensen, DGI: Idrætslærere er velkomne til at bruge DGI. DGI vil meget gerne have et endnu   

større samarbejde om f.eks. eksempelvis lærerkurser, adgang til atletikstadion mv. 

  

3.            Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 

Ad 3) Kassereren fremlagde regnskabet. Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Ad 4) Ingen forslag indkommet. 
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5. Drøftelse af de fremtidige aktiviteter. 

Ad 5) Forslag: GPS i mobiltelefoner, mountainbike o-løb,  

 Lene Mygenfordt orienterede om landsorganisationens indsatsområder i 2009: forklaring af stævner,   

aktivitetsdage osv. 

 forklaring tilmeldinger: klassehold, idrætshold og skolehold. Skoler med 3 spor giver udtryk for   

frustration over de nye regler for holddannelse. 

  

6. Fremlæggelse af budget, herunder fastsættelse af skolernes kontingent. 

Ad 6) Kassereren fremlagde budget, og nævnte bl.a. et kommende arrangement for hjælpere i efteråret.  

 

7. Optagelse af personlige medlemmer. Medlemskaberne skal efterfølgende godkendes af landsforeningen  “Dansk 

Skoleidræt". 

Ad 7) Lars Hansen optaget. 

 

8. Valg af kredsbestyrelse 

1. Formand (lige år) 

2. Næstformand (ulige år) 

3. Kasserer (lige år) 

4. 2-6 medlemmer (lige år) og 2-6 medlemmer (ulige år) 

5. 1 suppleant 

Alle valg gælder for 2 år. 

 

Ad 8) Til formand valgtes: 

Randi Fechtenburg, Tingløkkeskolen  

Til kredsstyrelsen valgtes: 

Lars Hansen, Gudme skole 

Morten Bladt, Ullerslev Centralskole 

Jacob Thomsen, Sct. Michaels skole 

Tue Friis, Tallerupskolen 

Vibeke Munk, Horne skole 

Lotte Jacobsen, Årup skole 

Suppleant: Gitte Kingo, Otterup skole 

  

9. Fastsættelse af tid og sted for næste repræsentantskabsmøde. 

Ad 9) Onsdag den 2/3 2011 blev vedtaget. 

 

10. Eventuelt. 

Ad 10) Der bliver strandhåndbold den 4/6 på Nyborg Strand for 5.- 6. klasse.  

 Formanden afsluttede med at takke de fremmødte og bestyrelsen. 

  

  

 
 

 


